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برگزاری  مجمع فدراسیون فوتبال
عزل عزیزی خادم قطعی شد

دبیر کل فدراسیون فوتبال 
در مجمع فدراســیون فوتبال 
رســما از عزل شــهاب الدین 
عزیزی خــادم از ریاســت با 
اســتعلام از فیفا خبر داد. این 
جلســه با حــدود ۲۰ دقیقه 
تاخیر و پس از تلاوت آیاتی از 
قرآن و پخش سرود جمهوری 
اسلامی آغاز شد. این جلسه با حضور محمد پولادگر معاون توسعه ورزش قهرمانی 
و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان و در غیاب حمید سجادی وزیر ورزش آغاز شد. 
طبق اعلام حســن کامرانی فر دبیر کل فدراسیون، این مجمع با حضور ۷۸ عضو 
مجمع برگزار می شــود. در شرایطی که مجمع فدراسیون فوتبال ۸۷ عضو دارای 
حق رای دارد. در ابتدای جلسه یک دقیقه سکوت برای گرامیداشت درگذشتگان 

فوتبالی انجام شد.
عزیزی خادم نیامد

با وجود تهدیدهای اخیر شهاب عزیزی خادم از ابتدای جلسه خبری از حضور 
رییس معزول فدراسیون که با حکم کمیته اخلاق و استیناف ۲ سال از حضور در 
هرگونه فعالیت مربوط به فوتبال، فوتســال و فوتبال ساحلی محروم شده نبود اما 
حسن کامرانی فر در اعلام دستور جلسه بند عزل مربوط به وی را هم قرائت کرد.

بی توجهی اعضای تیم ملی به مجمع
اعضای تیم ملی هم در حاشــیه برگزاری مجمع در رســتوران هتل المپیک 

مشغول صرف صبحانه شدند اما بسیاری از آنها به اعضای مجمع بی توجه بودند.
دســتور جلسه مجمع قبلی در تاریخ ۱۰ اســفند ۹۹ با رای قاطع اکثریت آرا 

تصویب شد.
با اعلام دبیرکل فدراسیون و استعلام از فیفا 

عزل عزیزی خادم قطعی شد
با اعلام دبیرکل فدراســیون فوتبال و با استعلام از فیفا، عزیزی خادم به عنوان 
فرد محروم نمی تواند در مجمع فدراســیون حاضر شود و عملا عزل او از ریاست 

فدراسیون فوتبال قطعی شد.
طبق اعلام حســن کامرانی فر، فیفا به صراحت اعلام کرده اگر شخصی طبق 
حکم ارکان قضایی فدراســیون فوتبال محروم شــده باشد حق حضور در جلسه 
را نــدارد و پس از طی دوران محرومیت خود نیز به این دلیل که شــرایط احراز 

صلاحیت را ندارد نمی تواند در فوتبال فعالیت کند
دبیرکل فدراســیون فوتبال همچنین تاریخ ۱۰ شــهریورماه را برای برگزاری 

انتخابات فدراسیون فوتبال اعلام کرد.
ماجدی: با شکایت از کانادا حق فوتبال ایران را می گیریم

تمام کارشناســان هم گفتند کاندا بهترین تیم برای شبیه سازی آمریکا است. 
ولی متاسفانه بعد از عقد قرارداد با یک سری مسائل غیرورزشی مواجه شدیم که از 
آن عبور می کنم. مطمئنم بعد از بررسی ها و شکایتی که از فدراسیون فوتبال کانادا 

اعلام می کنیم، حق فوتبال و مردم کشور را خواهیم گرفت.
8 شهریور تاریخ مجمع انتخاباتی فدراسیون فوتبال 

کامرانی فر پیشــنهاد داد با توجه به اینکه ۱۰ شــهریور پنجشنبه است برای 
برگزاری مجمع انتخاباتی فدراســیون فوتبال در همین جلسه رای گیری شود که 
در نهایت اعضا با تاریخ ۸ شــهریور برای برگزاری جلسه در روز سه شنبه موافقت 
کردند. در ادامه یحیوی اضافه کرد: با این حســاب مجمع قانونی نیست اما مجمع 

باید تصمیم گیری کند. 
توضیحات کامرانی فر درباره آماده نشدن 

صورت های مالی فدراسیون
کامرانی فر درباره دلیل آماده نشــدن صورت های مالی توضیح داد: صورت های 
مالی باید در هیات رئیسه به تصویب برسد. هیات رئیسه قبلی صورت های مالی را 
امضا نکرده و هیات رئیسه کنونی هم امضا نکرد. چندین بار نامه زدیم و از اعضای 
هیات رئیسه قبلی خواستیم که صورت های مالی را امضا و تایید کنند اما این اتفاق 
صورت نگرفت. دلیلش هم این است که به دلیل چند مورد، صورت های مالی مورد 

تایید قرار نگرفته است.
اینفانتینو اعلام کرد در دوسال 4 رئیس فدراسیون

مورد تایید فیفا نیست
وی ادامه داد: یک موضوع را بگویم. در جلسه ای که با اینفانتینو داشتم جمله 
ای گفت که ماجدی می تواند شــهادت دهد. او گفت تنها کشوری که در دو سال، 
چهار رئیس فدراســیون داشــته ایران بوده و این مورد تایید فیفا هم نیست. باید 
مسیری را برویم که فدراسیون را به ثبات برساند. یکی از همین موارد، صورت های 
مالی است.  دبیرکل فدراسیون تصریح کرد: باور کنید ما که در فدراسیون فوتبال 
هستیم، این دغدغه را داریم. درخواست ما این بود. الان شفاف اعلام کردم و مجدد 
درخواســت دارم با توجه به اینکه شرایط مالی مهم است، درخواست ما این است 
کــه فرصت را به ما بدهید که در مجمع عمومی بعــدی نه در مجمع انتخاباتی، 
این مســئله را بررســی کنیم. این فرصت را بدهید که در مجمع عمومی بعدی 

صورت های مالی را ارائه کنیم. 
انتقاد و کنایه خطیر به قنبرزاده

علی خطیر، نماینده باشــگاه تراکتور اضافه کرد: وقتی رئیس سازمان لیگ که 
خودش عضو هیات رئیسه قبلی بوده، صورت های مالی را امضا نمی کند، چرا هیات 
رئیسه فعلی صورت های مالی را امضا کند؟ چه انتظاری دارید؟ خودتان که دستور 

و امضای هیات رئیسه را نداشتید، نسبت به این مسئله اقدام می کنید؟
یحیوی در پاســخ به خطیر توضیح داد: مصوبه مجمع برای انتخاب ما موجود 

است. 
خطیر: چرا سازمان لیگ دیگر جزو شرکت های

تابعه فدراسیون نیست؟
خطیر ادامه داد: ســازمان لیگ در ســال های ۹6 و ۹۷ تابع فدراسیون فوتبال 
بوده اما چه اتفاقی رخ داد که ســازمان لیگ جزو شــرکت های تابعه فدراســیون 
نیســت؟ وضعیت سازمان لیگ چگونه است؟ وظیفه داشتید که صورت های مالی 
سازمان لیگ را ارایه  و آماده کنید. تخلف کردید. مجمع به شما این اجازه را داده 
یا فدراســیون؟ چرا صورت های مالی فدراسیون فوتبال در صورت های مالی ۹۹ و 

۱4۰۰ نیست؟ 
اعتراض به خاطر عدم پرداخت پاداش های تیم ملی فوتبال ساحلی

محمد احمدزاده، کاپیتان تیم ملی فوتبال ســاحلی با وجود  تاکید کامرانی فر 
پس از مطرح شــدن صورت های مالی عنوان کرد: اعتراض دارم چرا  پاداش های 
بازیکنان تیم ملی فوتبال ســاحلی را پرداخت نکردید؟  اما کامرانی فر جواب داد 

درخواست می کنم که درباره مصوبه صحبت کنید. 
انتقادات شمسایی از وضعیت فدراسیون فوتبال

وحید شمسایی، سرمربی تیم ملی فوتسال گفت: نمی دانم چرا هر وقت حرفی 
زده می شود با ســرعت می گذریم. کار و مدیریت ساکت اظهر من الشمس است 
این کارها باید انجام شود اما بودجه و وضعیت مالی سپاهان و فولاد با سایر تیم ها 
متفاوت است. دیدگاه شان وسیع است. چرا هر موقع می خواهیم چیزی را پیشنهاد 
دهیم، نگاه مان به آلمان و پرتغال می شــود. کدام شــرایط ما شبیه این کشورها 
است؟ مرتب از پایه صحبتی می کنیم. کجای دنیا چهار رئیس را عوض می کنند؟ 
مقداری به آینده فوتبال فکر کنیم. کمتر از 6-۵  ماه جام جهانی مانده. همه دنیا 

دنبال موفقیت هستند اما ما درگیر این مسائل جزیی هستیم. 
براتی: بازی در مشهد مصوبه هیات رئیسه نداشت 

و سرپرست شخصا نامه زد
براتی گفت: در مورد برگزاری بازی در مشــهد هم مصوبه هیات رئیسه وجود 
نداشته و سرپرست فدراسیون شخصا به استاندار خراسان رضوی نامه زده و اعلام 
کرده که می خواهیم بازی را آنجا برگزار کنیم. هیات رئیســه در این موضوع هیچ 
دخالتی نداشــته است. در مورد وضعیت مالی اعزام به قطر هم خود ماجدی باید 
توضیح دهد چون این مورد هم مصوبه هیات رئیسه نداشته است و بدون دخالت 

ما تصمیم گیری شده است. 
سراجی: در سازمان لیگ چه خبر است که اجازه نمی دهند حسابرسی شود؟

عضو هیات رئیســه فدراسیون فوتبال تاکید کرد: کسانی است که می خواهند 
القا کنند که نباید خرده بحث ها هم در هیات رئیسه مطرح نشود، خواستار فوتبال 
نیستند. هیات رئیسه در اسفند ماه ۱4۰۰، یک مصوبه ای گرفت و بنده را مسئول 
کرد که سازمان لیگ را حسابرسی کنیم. همانطور که فدراسیون را بررسی کردیم، 
این بار به سراغ سازمان لیگ برویم. تهدید شدم و توهین شنیدم و اختلاف افکنی ها 
شــروع شد. در سازمان لیگ چه خبر است که به سراجی اجازه داده نمی شود این 

سازمان را بررسی کند؟
حیدری: برگزاری بازی در مشهد نیاز به مصوبه هیات رئیسه نداشت

عضو هیأت رئیسه در این باره گفت: مسئول کمیته امور استان ها ضمن عرض 
تســلیت به حادثه آبادان باید بگویم  پیشنهاد عزل باید مستدل و تحویل اعضای 

مجمع گردد. من به این موضوع اعتراض داشتم. 

گزارش

ســرمربی تیم ملی فوتبال ایران ۵ بازیکن استقلال را از 
اردوی تیم ملی کنار گذاشت.

به گزارش ایســنا، درگان اســکوچیچ نام ۵ بازیکن تیم 
فوتبال استقلال را از لیست تیم ملی خط زد.

حمید استیلی، مدیر تیم ملی فوتبال درباره این موضوع 
گفت: قرار بود این بازیکنان ساعت ۵ عصر خود را به اردوی 
تیــم ملی معرفی کنند و بعد با اجازه ســرمربی به اردوی 
اســتقلال بروند که این کار را انجام ندادند و مســتقیما به 
اردوی استقلال رفتند. عارف غلامی، سید حسین حسینی، 
مهدی مهدی پور، امیرحســین حسین زاده و صالح حردانی 

ملی پوشان استقلال بودند.
با اعلام دراگان اسکوچیچ شش ملی پوش جدید به جای 

استقلالی ها معرفی شدند.
در حالی که ساعاتی از خط خوردن پنج بازیکن استقلال 
به دلایــل انضباطی می گذرد، ســرانجام نام جانشــینان 
آنها معرفی شــد. این در حالی اســت که محمدحســین 
کنعانــی زادگان نیز باتوجه به محرومیتش توســط کمیته 
اخلاق از دو بازی دوســتانه، از لیست کنار گذاشته شد تا 

مهدی حسینی جای او را بگیرد.
یکــی از مهمترین خبرهای امــروز تیم ملی هم خروج 
کنعانی از لیســت بوده و نکته ســوال برانگیز این است که 
باتوجه به مشخص بودن محرومیت وی از دو بازی دوستانه، 
چرا او در ابتدا دعوت شده بود. پیام نیازمند، سروش رفیعی، 
مهدی شــیری، سعید صادقی و آرمین سهرابیان پنج ملی 

پوش دیگر تیم ملی هستند که امروز به اردو اضافه شدند.
لیست جدید تیم ملی پس از خروج ملی پوشان استقلال 

و کنعانی زادگان:

دروازه بانان
علیرضــا بیرانونــد )رویــال آنتــورپ(، پیــام نیازمند 

)پورتیموننزه(، امیر عابدزاده )پونفرادینا(
مدافعان

عارف آقاســی)فولاد(، آرمیــن ســهرابیان )گل گهر(، 
سید مجید حسینی)کایسری اسپور(، امید نورافکن)سپاهان(، 
مهدی شیری )فولاد(، صادق محرمی) دینامو زاگرب(، میلاد 

محمدی) آ.اک.آتن(
هافبک ها

احسان حاج صفی) آ.اک.آتن(، سعید عزت اللهی)وایله( 

، امید ابراهیمی)الوکره(، ســروش رفیعی )سپاهان(، احمد 
نوراللهی)شباب الاهلی(، میلاد سرلک)پرسپولیس(، مهدی 

حسینی )مس رفسنجان(
وینگرها

مهدی ترابی)پرســپولیس(، ســعید صادقی )گل گهر(، 
علیرضا جهانبخش)فاینورد(، علی قلی زاده)شارلوا(

مهاجمان
مهدی طارمی)پورتو(، ســردار آزمون)لورکوزن(، اللهیار 

صیادمنش)هال سیتی(، علی علی پور)ژیل ویسنته(
ابتدا پیام نیازمند با حضور در هتل المپیک و پیوستن به 

اردوی تیم ملی، به نخستین ملی پوش جدیدی تبدیل شد 
که از فهرست اســتندبای به لیست اصلی راه یافته و حالا 
نام چهار بازیکن دیگر به عنوان جانشینان استقلالی ها هم 

مشخص شدند. 
سروش رفیعی، آرمین سهرابیان، سعید صادقی و مهدی 
شیری چهار بازیکنی هستند که در تیم ملی حضور خواهند 

داشت.
باتوجه به پســت این بازیکنان سروش رفیعی جایگزین 
مهدی مهدی پــور خواهد بود و ســعید صادقی هم جای 
امیرحسین حسین زاده را می گیرد تا موثرترین بازیکن لیگ 

برتر هم جایی در اردوی تیم ملی داشته باشد.
همچنین مهدی شیری مدافع تیم فولاد به جای صالح 
حردانی در این اردو حاضر می شــود و آرمین ســهرابیان 

بازیکن سابق استقلال جایگزین عارف غلامی خواهد بود.
بــه این ترتیب تیم ملی با فهرســت جدید خود پای به 

اردوی خرداد و بازی های دوستانه احتمالی می گذارد.
نکته جالب اینکه ســپاهان با دعوت این سه ملی پوش 
بیشــترین تعداد نماینده را در تیم ملی خواهد داشت. در 
شرایطی که بســیاری تصور می کردند که در بین این پنج 
نفر، بازیکنی از پرسپولیس هم قرار بگیرد اما این اتفاق رخ 
نداد. این حال مهمترین نکته شاید حضور مهدی حسینی 
هافبک تیم مس رفسنجان باشد که در ۲۸ سالگی عملکرد 
درخشــانی را با پیراهن این تیم ارائه کــرد و جزو برترین 
بازیکنان تیمش بود و حالا مزد یک فصل خوب را با حضور 
در تیم ملی می گیرد اما نکته جالب همین است که با خروج 
یــک مدافع )کنعانی زادگان( یک هافبک جای او را گرفته 

است.

آخرین جملاتی که رامین رضاییان به زبان آورد، حکایت 
از پایان کار او در تیم پرسپولیس داشت.

به گــزارش »ورزش ســه«، دقایقی پــس از آنکه ویژه 
برنامه فوتبال برتر برای قهرمانی اســتقلال به پایان رسید، 
رامین رضاییان با پیراهن ســفید و مشــکی خود در کنار 
محمدحســین میثاقی حضور یافت تــا در اولین گفتگوی 
تلویزیونی پس از ورود به پرســپولیس، برای دقایق نســبتا 

طولانی به صحبت بنشیند.
با این حال شاید مهمترین بخش صحبت های رضاییان 
مربوط به جایی بود که در آخرین لحظات حضور، به سوال 
مجری برنامه در مورد آینده کارش در پرســپولیس و اینکه 

آیا پیشنهاد تمدید دارد؟ پاسخ داد.
رضاییان که پیش از این با تایید شایعه پیشنهاد استقلال 
به او در لیگ هفدهم و اینکه علاقه اش به پرســپولیس را 
آن زمان نشــان داد، به شکل سربســته، از احتمال بالای 
جدایــی اش خبر داده بود،  این بــار با زبان صریح تر در این 

مورد صحبت کرد. او درباره احتمال تمدید با پرســپولیس 
گفت: با من هیچ صحبتی نشــده و من خیلی پسر صادقی 
هستم. هیچ ایرادی هم ندارد و فوتبال حرفه ای شده. درست 
است تماشاگران من را دوست دارند و من هم آنها را دوست 

دارم اما این تقدیر من است.
وی افزود: مســیری که من زندگی می کنم، به اتفاقاتش 
ایمان دارم. تمرکزم روی این بود که پرســپولیس قهرمان 
شــود و در نهایت هر اتفاقی بیفتد، امیدوارم نام پرسپولیس 
و اسم پرسپولیس بماند. بازیکن می آید و می رود اما چیزی 
که به جا می گذارد مهم اســت. رضاییان با جملاتی که به 
نظر کنایه آمیز بودند و گلایه هایی را نیز در خود داشــتند، 
ادامه داد: تا الان صحبتی نشــده و باید ببینیم در آینده چه 
می شــود. صحبت من حرف احترام است، بی معرفتی هایی 
بود، پرســپولیس و هوادارانش را بگذارید کنار. اما من این 
چیزهــا را دیدم. من تا الان همه جوره خودم را ثابت کردم 
و حرف نبودم و با عمل نشان دادم. عدم پیشنهاد به رامین 

رضاییــان در حالی اتفاق افتاده که میلاد ســرلک و مهدی 
ترابی نخستین بازیکنانی بودند که پیشنهاد تمدید را دریافت 
کردند و حالا شنیده ها حاکی از آن است که احتمالا بازیکنی 
نظیر احسان پهلوان تمدیدی بعدی سرخپوشان خواهد بود. 

بنابرایــن و با این صحبت ها و در شــرایطی که شــایعاتی 
پیرامون مذاکره پرسپولیس با یک مدافع راست سرشناس 
دست به دست می شود، به نظر می رسد که رامین رضاییان 

هم به در خروجی باشگاه نزدیک شده است.

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس ضمن اشاره به روند مذاکره 
بــا مرتضی پورعلی گنجی و علیرضا بیرانوند، به خبر توافق 
با مدافع سپاهان و احتمال تغییر دستیاران گل محمدی هم 
واکنش نشــان داد. به گزارش مهــر، رضا درویش در حالی 
برای شــرکت در مجمع فدراسیون فوتبال در هتل المپیک 
حاضر شــد که قبل از ورود به جلسه، در جمع خبرنگاران 
قرار گرفت. یک ســوال از درویش درباره مجمع بود و سایر 
سوالات پیرامون آخرین شرایط باشگاه پرسپولیس پرسیده 

شد.
درویــش درباره اینکــه نظرش در خصــوص برگزاری 
مجمع و اتفاقات آن، تاکید کــرد: برویم در مجمع ببینیم 
درخواستشان چیست و بعد بگوییم نظرمان چیست. به ما 

نگفته اند دستور مجمع چیست.
وی در پاسخ به ســوالی  در خصوص خبر جذب دانیال 
اســماعیلی فر مدافع تیم ســپاهان برای فصل بعد، یادآور 
شد: شایعه اســت. با صحبتی که با گل محمدی )سرمربی 
پرسپولیس( داشتیم قرار شد این بازی آخر هم تمام بشود و 

سپس درباره جذب بازیکنان جدید صحبت کنیم.
مدیرعامــل پرســپولیس درباره خبر توافــق با مرتضی 
پورعلی گنجی و علیرضا بیرانوند یادآور شــد: با بیرانوند و 
پورعلی گنجی صحبت کرده ایم. گذاشته ایم بازی پنجشنبه 

تمام بشود تا آن را نهایی کنیم.

درویش در خصــوص عدم تمایل میلاد ســرلک برای 
تمدید قرارداد، گفت: بنا بود به باشــگاه بیاید که نیامد. اگر 

نخواهد بیاید دنبال جایگزین می رویم.
وی همچنین درباره احتمال تغییر دستیاران یحیی گل 
محمدی برای فصل آینده، خاطرنشــان کرد: به ما چیزی 
اعلام نکرده اند. قرار اســت آقــای گل محمدی بعد از بازی 
پنجشــنبه به جلســه بیاید ولی چیزی در خصوص تغییر 
دستیارانش نگفته است. در ادامه   از مدیرعامل پرسپولیس 
درباره اســتفاده این باشگاه از پول بورس و تکلیف این پول 
سوال کرد. درویش در واکنش گفت: باید از این پول مقداری 
از تعهدات قبل را بدهیم و هم جایی ســرمایه گذاری کنیم 
تا ســال ها از آن بهره ببریم. اگر بنا اســت همه این پول را 
بابت بدهی بدهیم، سال بعد هم همین می شود. وزیر اقتصاد 
و ورزش کارگروهی گذاشــته اند که منابع مالی کجا هزینه 
بشود. درویش در رابطه با تغییر احتمالی کارگزار پرسپولیس 

یادآور شد: تا پایان فصل با کارگزار فعلی هستیم.
»آیا انتخاب دو عضو جدید هیأت مدیره برای پرسپولیس 
صحت دارد؟« درویش در پاسخ به این سوال گفت: بعید می 
دانم در انتخاب هیأت مدیره نقش داشته باشم. درخواستی 
نداده بودم. بنا است از طرف وزیر معرفی بشود و تاکنون این 

اتفاق رخ نداده است. این خبرها در فضای مجازی است.
خبرنگاری از مدیرعامل پرسپولیس درباره وضعیت کریم 

باقری و خانبان و انتخاب بین تیم ملی و پرسپولیس سوال 
کرد. درویش در پاســخ گفت که حضور همزمان مربیان در 
تیم ملی و باشــگاهی به یک شرط ایرادی ندارد. وی تاکید 
کرد: فدراسیون فوتبال می گفت اینها باید از یک جا حقوق 
بگیرنــد. این مربیان می توانند در دو تیم باشــند ولی باید 

از یــک تیم حقوق بگیرند. درویــش در پایان درباره بحث 
خداحافظی سیدجلال حســینی از پرسپولیس هم گفت: 
اینها در حیطه مدیر فنی تیم اســت. ســیدجلال بزرگ و 
پیشکسوت تیم است و اگر هم بازی نکند، حتماً از توانایی 

او بهره می بریم.

معرفی 1+5 جایگزین با سورپرایز اسکوچیچ

اسکوچیچ استقلالی ها را از تیم ملی خط زد!

پیشنهاد تمدید ندارم و این سرنوشت من است

این حرف های رامین بوی جدایی می داد!

واکنش درویش به جذب اسماعیلی فر، خداحافظی سیدجلال و تغییر مربیان

اســتقلال این فصل علاوه بــر قهرمانی در 
لیگ برتر رکوردهــای مختلفی را به نام خود 

ثبت کرد.
به گزارش »ورزش ســه«، قهرمانی بدون 
شکســت یکی از رکورهای جالب توجه فرهاد 
مجیدی و تیمش اســت. رکوردی که به نظر 
می رسد ســال های ســال طول می کشد که 

توسط یک تیم دیگر تکرار شود.
یک فصل بدون شکست حتی فکر کردن به 
آن ســخت است چه رسد به جایی که اجرایی 
شود. اســتقلال به همین خاطر کمترین گل 
خــورده را هم داشــت. ۱۰ گل در 3۰ بازی؛ 
یعنی اســتقلال هر سه بازی به طور میانگین 

یک گل خورد.
استقلال در سایه اینکه صاحب بهترین خط 

دفاعی بود ارائه گر بازی تهاجمی هم بود.

 ۱۹ برد بدین معنی اســت که اســتقلال 
بیشــترین پیروزی را در فصل جاری بازی ها 
به دســت آورد. بیشترین برد خارج از خانه هم 
متعلق به آبی هاســت. اســتقلال در ۱۵ بازی 
خــارج از خانه ۹ پیروزی به دســت آورد. این 
کارنامه کمک زیادی به استقلال برای قهرمانی 

در این فصل از بازی ها کرد.
بیشــترین تفاضل گل هم برای آبی هاست. 
تعــداد گل زده و خورده اســتقلال این قدر 
توازن خوبی دارد که تفاضل مثبت ۲۹ را برای 
آبی ها ثبت کرده است. بیشترین برد پیاپی را 

استقلال رقم زده است. 
این تیم 6 هفته به صورت متوالی در فصل 
جاری حریفــان خود را شکســت داد و یک 
رکــورد جالب توجه دیگر که قابل پیش بینی 
اســت برای ثبت دوباره آن باید سال ها منتظر 

بمانیم.  ۲۱ کلین شیت در 3۰ بازی. این یعنی 
دروازه استقلال تنها در ۹ بازی باز شده است.

آماری که سبب دعوت دوباره سید حسین 
حسینی به اردوی تیم ملی شد و از همه مهم تر 
دســتکش طلایی این فصل از بازی های لیگ 

برتر به او رسید.
اینطور می توان گفت اســتقلال این فصل 
تنها یک جــام نگرفت. خیلــی از رکوردها را 

تغییر و خیلی از رکوردها را از آن خود کرد. 
یک فصل رویایی بــرای فرهاد مجیدی و 
آبی هــا. آنها یک جام گرفتنــد و چند رکورد 

جالب توجه را به نام خود ثبت کردند. 
این آمار بی تعارف نشان می دهد آبی ها هم 
در فاز تهاجمی خوب بودند و هم در فاز دفاعی 
و از هر حیث شایسته قهرمانی در این فصل از 

رقابت ها؛ جام قهرمانی لیگ برتر آبی شد.

گزارشی از آمارهای اعجاب انگیز فصل قهرمانی

استقلال و مجیدی؛ چه باشکوه بود لیگ ۲1

یک خبرنگار اروگوئه ای زمان و محل برگزاری 
دیدار دوســتانه اروگوئه و ایران را اعلام کرد. به 
گزارش ایسنا، سرانجام پس از کش و قوس های 

فراوان تیم ملی فوتبال ایران باید در اولین دیدار 
دوستانه خود بعد از راه یابی به جام جهانی برابر 
تیم ملی اروگوئه قرار گیرد. یک خبرنگار اروگوئه 

ای اعلام کرد که بر اساس اطلاعات فدراسیون 
فوتبــال اروگوئه، این دیدار قرار اســت ۰۰:3۰ 
بامداد یکشنبه ۲۲ خرداد در ورزشگاه 6۰ هزار 

نفری سنتناریو برگزار شود. 
اروگوئــه در جام جهانی قطر با تیم های غنا، 
کره جنوبی و پرتغال هم گروه شــده است.  تیم 
ملی فوتبال اروگوئه قبل از دیدار با ایران در دو 
دیدار دوستانه برابر مکزیک و آمریکا قرار خواهد 
گرفت. هنوز مشخص نیست که تیم ملی ایران در 
این پنجره فیفا دی غیر از بازی با اروگوئه با چه 
تیم های ملی دیگر روبرو خواهد شد. اکثر تیم ها 
در خرداد ماه 3 یا 4 بازی دوستانه برگزار خواهند 
کرد و تنها یک دیدار از ســوی تیم ملی ایران تا 

این زمان قطعی شــده است و انتظار می رود به 
منظور آمادگی بیشتر ملی پوشان در فاصله چند 
ماه تا شــروع جام جهانی، چند دیدار دوستانه 
دیگر نیز قطعی شود.   تیم ملی فوتبال اروگوئه 
ملقب به La Celeste به معنای »آسمان آبی« 
توانست جواز حضور در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر 
را به دست بیاورد. اولین میزبان جام جهانی در 
حالی به قطر می رود که یکی از زهردارترین خط 
حمله ها را بین تیم هــای حاضر در این بازی ها 
دارد. حضور لوییس سوارس و ادینسون کاوانی 
در کنار هم باعث ترس هر دفاعی می شود. البته 
بایــد داروین نونز مهاجم بنفیــکا را نیز به این 
جمع اضافه کرد. اروگوئه در جام جهانی ۲۰۱۸ 

توانست با برتری برابر پرتغال در یک هشتم نهایی 
به جمع هشــت تیم برتــر راه یابد ولی در یک 
چهارم نهایی با دو گل به فرانسه باخت و حذف 
شــد. اروگوئه با هدایت اسکار تابارس به عنوان 
چهارمی جام جهانی رســید. این اتفاق در سال 
۲۰۱۰ در آفریقای جنوبی رخ داد. او هم چنین 
در کوپا آمه ریکا ۲۰۱۱ اروگوئه را قهرمان کرد. 
به گزارش ایسنا، محمد جماعت، مدیر رسانه ای 
تیم ملی فوتبال ایران با تایید خبر مذاکره برای 
بازی دوستانه با تیم ملی فوتبال اروگوئه تصریح 
کرد که توافق هــا برای برگزاری این بازی انجام 
شده اما هنوز قرارداد رسمی بین دو طرف امضا 

نشده است.

زمان و محل برگزاری دیدار دوستانه ایران با اروگوئه مشخص شد


